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Protokół Nr XXIII/2020 
XXIII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 26 listopada 2020 r. 
BR.0002.9.2020 
XXIII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła w trybie zdalnym o godz. 16.00  
Przewodnicząca Rady Powiatu Monika Łępicka-Gij. Oświadczyła, iż w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 
Obrady są transmitowane, a po zakończeniu sesji nagranie obrad jest udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu danych 

osobowych wywieszona jest na drzwiach wejściowych do sali obrad. 

 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji porządku obrad. Poinformowała, 
że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu XXII sesji Rady Powiatu 
w Giżycku z dnia 29 października 2020 r.   
 

O godz. 16:05 do obrad online dołączyli: radna M. Dolecka oraz radny J. Krysiuk.  

Od tej pory w posiedzeniu uczestniczyło 16 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXII/2020. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie.  

Radni: Jan Krysiuk i Marian Mieńko nie brali udziału w głosowaniu. 

Protokół XXII sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 29 października 2020 r. został 
przyjęty. 
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się o wnioski i uwagi do porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono.  

 
Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad XXIII sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXII sesji z dnia 29 października 2020 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o wynikach kontroli obiektów 

o podstawowym znaczeniu dla obszaru powiatu za rok 2019. 
7. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie przestrzegania 

prawa budowlanego w Powiecie za rok 2019.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu w Giżycku 

do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego 
III kadencji (2021-2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych  
na terenie powiatu giżyckiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.   
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2020-2033. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2020. 
14. Sprawy różne. 
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15. Zamknięcie sesji.   
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski przedstawił Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu 
Powiatu: 

1. Zajmowaliśmy się sprawami, które są przedmiotem dzisiejszych obrad. 
2. Podjęliśmy uchwałę w sprawie przystąpienia do projektu „Lekcja Enter w Krainie 

Wielkich Jezior Mazurskich”. Projekt finansowany w 100% przez  Fundację Orange, 
pomoże w przeszkoleniu nauczycieli metodyków pod kątem zdalnego nauczania, 
ponadto zakupiony zostanie sprzęt. 

3. Zajmowaliśmy się pomysłem zgłoszonym przez Dyrektora II Liceum 
Ogólnokształcącego odnośnie wprowadzenia w szkole nauki dwujęzycznej. Pomysł 
bardzo dobry, może uatrakcyjnić naukę w liceum. Pani Dyrektor przedstawiła 
etapowość wprowadzania projektu, który wymaga przygotowania kadry 
nauczycielskiej. Pani Dyrektor otrzymała od Zarządu zielone światło do rozpoczęcia 
projektu. Za dwa lata przewidywane jest wprowadzenie nauki dwujęzycznej w klasie 
III i IV liceum. 

4. Wyznaczyliśmy przedstawicieli Zarządu Powiatu do składu Powiatowej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego III kadencji. Zostali nimi 
dotychczasowi przedstawiciele Zarządu, czyli Ryszard Należyty Wicedyrektor 
Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych i Zbigniew 
Piestrzyński Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Omówiliśmy również 
sprawę wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu do tego składu. Jesteśmy za 
dotychczasowymi przedstawicielami Rady, czyli Przewodniczącą Rady Moniką 
Łępicką-Gij i Wiceprzewodniczącą Rady Elżbietą Januszkiewicz.   

5. Przyjęliśmy uchwałę w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej. 
Po raz drugi zdarza się sytuacja, że Wojewoda W-M powierza nam przeprowadzenie 
kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Giżyckiego.  

6. Dokonaliśmy darowizny i sprzedaży nieruchomości tzw. szpitalnych. Tym samym 
wykonaliśmy uchwałę Rady Powiatu, która nas do tego obligowała. 3 listopada 
2020 r. podpisaliśmy akt notarialny o darowiźnie części nieruchomości. Darowizna 
dotyczyła nieruchomości zabudowanych, natomiast sprzedaż za 1% wartości 
dotyczyła nieruchomości niezabudowanych. W ten sposób prawie wszystkie  
nieruchomości tzw. szpitalne czy około szpitalne stały się własnością Miasta Giżycka. 
Biurowiec jest jeszcze naszą własnością. 

7. Do 4 grudnia decyzją Wojewody wstrzymana jest działalność Środowiskowego Domu 
Samopomocy oraz Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

8. Dwie placówki oświatowe tj. Zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu 
oraz I Liceum Ogólnokształcące otrzymało w ramach projektu „Dostawa szkolnych 
zestawów multimedialnych” po 25 tabletów do realizacji zdalnej nauki. Tablety 
pochodzą z programu realizowanego poprzez ogólnopolską sieć edukacji 
i nadzorowanego przez ministerstwo cyfryzacji. 

9. Obchody Narodowego Święta Niepodległości w tym roku były o wiele skromniejsze, 
ale zaznaczyliśmy naszą obecnością  uczczenie tej rocznicy. 

10.  Do dzisiaj trwało głosowanie zdalne nad wyborem ośmiu przedstawicieli organizacji 
pozarządowych do Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego. O wynikach 
głosowania powiadomi radnych. 

11.  Miejscowy Klub Rotary w Giżycku wspólnie z Fundacją Czepczyńskich zafundował 
Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu w Giżycku pakiety dla uczniów 
i nauczycieli do nauczania podstaw ekonomii. Bardzo dziękujemy.   

12. Samorząd uczniowski w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Giżycku 
pomaga 6-letniemu uczniowi z Konga w ramach akcji „Adopcja serca”. Jest to forma 
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pomocy ubogim dzieciom z krajów III Świata i polega na wsparciu finansowym, które 
ma służyć edukacji dzieci z tych krajów.  

13. Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii wdrożył akcję związaną ze świętami Bożego 
Narodzenia i przygotował tzw. „Kartkę dla rodaka”, czyli własnoręcznie wykonane 
kartki świąteczne, które będą wysyłane do naszych rodaków z zagranicy, aby 
pamiętali o swoim kraju pochodzenia. 

14. Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych, I Liceum Ogólnokształcące oraz 
II Liceum Ogólnokształcące otrzymają po 14.000 zł na sprzęt multimedialny wybrany 
przez szkoły w ramach programu rządowego „Aktywna tablica’, który ma służyć 
nauce zdalnej.  

15. Również z pieniędzy rządowych, z budżetu wojewody otrzymamy po 10.000 zł 
na Schronisko Młodzieżowe w Ośrodku Zofiówka na bosmankę oraz Młodzieżowy 
Ośrodek Socjoterapii na atlas do ćwiczeń.  

16. Przedstawił ostatnie dane dotyczące COVID oraz sprawy związane z epidemią. 
17. Najważniejszą uchwałą, którą Zarząd przyjął to projekt budżetu na rok 2021.  

 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Wniosków i zapytań nie zgłoszono.  

 
Ad. 6. Informacja Inspektora Ochrony Środowiska o wynikach kontroli obiektów 
o podstawowym znaczeniu dla obszaru powiatu za rok 2019. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 
Informacji.  
M. Lemecha powiedział, że patrząc na ten dokument odnosi wrażenie, że jego autor troszkę 
lekko radnych potraktował. Wydaje mu się, że jest to wypolerowany dokument. Jeżeli organ 
kontrolujący przedstawia wypolerowany dokument, to czasem bywa to z uwagi na braki 
kadrowe a czasem z zasady, że wielkich nie ruszamy, albo jedno i drugie. Krótko mówiąc 
z dokumentu wynika, że wszystko jest bardzo cacy i nie ma w nim żadnych istotnych rzeczy. 
Na tle naszej strategii ochrony środowiska dokument ten jest bardzo bogatym dokumentem 
w fakty i może być cennym materiałem do dyskusji akademickiej, ale nie jest narzędziem 
do administrowania problemem. W dokumencie jest jedna informacja, że organ kontrolujący 
nie ma wpływu na sprawy planistyczne w gminie odnośnie działki w Sulimach i przy tej 
okazji nasuwa się refleksja – zachęca obecnych parlamentarzystów i te osoby, które chcą 
dotrzeć do parlamentu polskiego, aby zastanowiły się, czy zadania planistyczne przypisane 
gminie  są najlepszym rozwiązaniem w zakresie inwestycji dotyczących ochrony środowiska 
o znaczeniu międzygminnym. Uważa, że są to zadania na wyrost i powinny być 
zlokalizowane na szczeblu wojewódzkim, bo na tym poziomie samorządu są również 
gromadzone pieniądze. Gminy przymuszone do realizacji tych zadań wykonują je przy 
pomocy związków międzygminnych. Chce wyrazić swoje zdanie, że związki międzygminne 
w całej Polsce nie spełniają oczekiwań mieszkańców, dlatego że są organizacją pozbawioną 
nadzoru społecznego radnych i nasi mieszkańcy powinni wiedzieć, że żaden radny gminy, ani 
powiatu nie ma nadzoru nad związkiem międzygminnym. Jednocześnie warto też wiedzieć, 
że jednostki gospodarcze wykonujące zadania w ramach tych związków mają strukturę spółki 
komandytowej, które są trudne do kontrolowania, ponieważ nie płacą podatków, udziałowcy 
są nieznani, rozliczają się sami. Stąd też żaden radny nie jest wstanie bronić pozycji 
mieszkańców przed opłatami. Odnosząc się do naszego związku międzygminnego, 
to w perspektywie najbliższych lat grozi nam zwiększenie jeszcze kosztów z uwagi na kary, 
bo nie osiągniemy parametrów wynikających z ustaw. Stąd też uważa, że warto się jeszcze 
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raz zastanowić, czy zadania planistyczne nie przypisać szczeblowi wyższemu. Należy 
zauważyć, że Olsztyn buduje spalarnię, która rozwiążę ten temat na kilka lat do przodu, a nas 
nie wiadomo co czeka. Mówi to tylko dlatego, że ludzie są niezadowoleni z wysokości opłat. 
Poinformował, że uzyskał odpowiedź na temat zanieczyszczenia naszego powietrza. 
Odpowiedź jest taka, że wszystko jest cacy, to natura związana z nawożeniem rolników. Nie 
satysfakcjonuje go to odpowiedź. W tej odpowiedzi nie zauważono, że źródłem 
zanieczyszczenia powietrza w Giżycku są również urządzenia miejskie, takie jak kanalizacja, 
oczyszczalnia. Na przestrzeni ostatnich 10-leci nastąpił postęp technologiczny w zakresie 
łagodzenia zapachów i są również europejskie normy, do których można przyrównywać. 
Oczekiwałby, że organ nadzorujący ochronę środowiska jeszcze raz przyjrzy się temu 
tematowi.   
J. Karpiński zakomunikował, że jeżeli chodzi o spalarnię Olsztyn, to ta spalarnia nie jest 
budowana dla Olsztyna, tylko dla okolicznych zakładów zajmujących się zagospodarowaniem 
odpadów komunalnych, w tym również dla Spytkowa, gdzie jesteśmy związani umową 
z Olsztynem na odbiór odpadów w zakresie unieszkodliwienia odpadów.  
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją. 
 
Ad. 7. Informacja Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w zakresie 
przestrzegania prawa budowlanego w Powiecie za rok 2019.  
Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do przedstawionej 
Informacji.  
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, iż Rada Powiatu zapoznała się z Informacją nie 
zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu 
w Giżycku do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu 
Giżyckiego III kadencji (2021-2024). 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z art. 41f ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie Powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego składa się m.in. 
z przedstawicieli organu stanowiącego powiatu.  
Rada Powiatu w Giżycku uchwałą Nr XXXIII.206.2017 z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie 
trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego Powiatu Giżyckiego ustaliła, iż Powiatowa Rada 
Działalności Pożytku Publicznego składać się będzie z 12 członków, w tym 2 przedstawicieli 
Rady Powiatu w Giżycku. 
W związku z powyższym zachodzi konieczność delegowania przedstawicieli Rady Powiatu 
w Giżycku do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu 
Giżyckiego III kadencji. 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur. 
M. Dolecka powiedziała, że na Komisji Spraw Społecznych i Edukacji padła propozycja, aby 
niezmiennie w Radzie pozostała Przewodnicząca Rady Monika Łępicka-Gij oraz 
Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Januszkiewicz. Jeżeli panie wyrażą zgodę, to mają pełne 
poparcie Komisji. 
M. Łępicka-Gij wyraziła zgodę na kandydowanie. 
E. Januszkiewicz wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.    

Radny J. Krysiuk nie brał udziału w głosowaniu. 
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Uchwała Nr XXIII.161.2020 w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Powiatu 
w Giżycku do składu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego Powiatu 
Giżyckiego III kadencji (2021-2024) została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne (Dz. U. 
z 2020 r., poz. 944 z późn. zm.) rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym 
terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów 
(burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. Zgodnie 
z art. 94 ust. 2a w/w ustawy Rada Powiatu przekazuje uchwałę w postaci elektronicznej, 
ministrowi właściwemu do spraw zdrowia, w terminie 2 dni roboczych od dnia jej podjęcia. 
Obowiązująca w chwili obecnej uchwała nr XV.119.2020 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 
30 stycznia 2020 r. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu giżyckiego, określa grafik dyżurów aptek umożliwiający dostępność 
świadczeń w porze nocnej oraz w niedziele i inne dni ustawowo wolne od pracy do dnia 31 
grudnia 2020 r. W związku ze zbliżającym się końcem roku należy określić grafik dyżurów 
aptek na rok 2021.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.    

Radny J. Krysiuk nie brał udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIII.162.2020 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 7 

do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zgodnie z art. 5 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 920) 
powiat może zawierać z organami administracji rządowej porozumienia w sprawie 
wykonywania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej. Na podstawie art. 12 ust. 
8a ww. ustawy doprecyzowano, że zadanie to należy wyłącznej właściwości rady powiatu. 
Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji oraz Ministra 
Obrony Narodowej w sprawie przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej  2021r. (Dz. U. 
z 2020 r. poz. 1804) ogłoszono termin kwalifikacji wojskowej na terytorium państwa na dzień 
od 11 stycznia 2021r. do 30 kwietnia 2021r.  
W związku z powyższym wyraża się wolę przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
zadań publicznych z zakresu administracji rządowej wynikających z art. 30 ust. 1, 2 ustawy 
z dnia 21 listopada 1967 r. o powszechnym obowiązku obrony Rzeczypospolitej Polskiej 
(t.j. Dz. U. z 2019 r., poz. 1541  i 2020 oraz 2020 r. poz. 374 ze zm.). 
Następnie w celu wykonania zadań publicznych z zakresu administracji rządowej zawarte 
zostanie porozumienia w sprawie powierzenia powiatowi niektórych zadań z zakresu 
administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2021r. 
Porozumienie obejmować będzie wydatki ujęte w uchwale budżetowej Powiatu Giżyckiego 
w dziale 750 – Administracja publiczna, rozdziale 75045 – Kwalifikacja wojskowa; § 2120 - 
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dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na zadania bieżące realizowane przez powiat na 
podstawie porozumień z organami administracji rządowej, działanie Nr 11.4.2.7. 
Wojewoda powierzy porozumieniem następujące zadania z zakresu administracji rządowej 
związane z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej w 2021 roku na terenie Powiatu 
Giżyckiego: 

1) wypłacanie wynagrodzeń za udział w pracy Powiatowej Komisji Lekarskiej 
w Giżycku,  

2) rozliczenie przyznanej dotacji i przesłanie sprawozdania z jej wykorzystania. 
Wobec powyższego uzasadnione jest podjęcie niniejszej uchwały. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.    

Radny J. Krysiuk nie brał udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIII.163.2020 w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji 
rządowej została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.   
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Zmiana uchwały Nr XVII.128.2020 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 marca 2020r. 
(zm. Uchwała nr XXII.160.2020 z 29 października 2020 r.) w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. wynika z pisma 
Powiatowego Urzędu Pracy informującego o braku możliwości wydatkowania środków 
w bieżącym roku oraz rezygnacją uczestników z dofinansowania do turnusu 
rehabilitacyjnego. 
Dążąc do racjonalnego wydatkowania środków dokonuje się zwiększenia w dziale 
dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze przyznane osobom niepełnosprawnym. 
Podział środków na rehabilitację społeczną i zawodową obrazuje poniższa tabela: 
L.p. 

Nazwa zadania 
Plan 2020 

(w zł) 
Zmiany 
( w zł) 

Po zmianach 
( w zł) 

1. Finansowanie wydatków na instrumenty i usługi 
rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 
poszukujących pracy i nie pozostających 
w zatrudnieniu (art. 11) - stypendia z tytułu stażu, 
zwrot kosztów dojazdów na staże, zwrot kosztów 
badań lekarskich: staże  

30.000,00 - 10.040,00 19.960,00 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej 

30.000,00 - 10.040,00 19.960,00 

2. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

1.024.800,00 0 1.024.800,00 

3. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 
rehabilitacyjnych  

138.000,00 
 
 

- 15.567,00 122.433,00 
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4. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych 

282.000,00 - 6.713,01 275.286,99 

5. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

7.190,00 0 7.190,00 

6. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnym 

492.414,00 + 32.320,01 524.734,01 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.944.404,00 + 10.040,00 1.954.444,00 

 OGÓŁEM środki finansowe na zadania 
z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej 

1.974.404,00 0 1.974.404,00 

 
Radni zostali zapoznani z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie proponowanego podziału środków 
– załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie.    

Radny J. Krysiuk nie brał udziału w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXIII.164.2020 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2020-2033. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Aktualizuje się załącznik pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa” w zakresie wynikającym 
z planowanych zmian budżetu Powiatu na rok 2020. 
W załączniku dotyczącym przedsięwzięć dodaje się nowe zadanie planowane do realizacji 
przez I liceum Ogólnokształcące w latach 2021-2022 z udziałem środków unijnych pn. 
„Podniesienie jakości oferty edukacyjnej ukierunkowanej na rozwój kompetencji kluczowych 
uczniów z obszaru Krainy WJM”. Ujęcie zadania w wykazie jest warunkiem podpisania 
umowy o dofinansowanie. Głównym celem projektu jest wzrost kompetencji kluczowych 
i umiejętności uniwersalnych niezbędnych na rynku pracy 140 uczniów I Liceum 
Ogólnokształcącego w Giżycku, poprzez udział w zajęciach dydaktyczno-wyrównawczych, 
kołach zainteresowań kształtujących i rozwijających umiejętności cyfrowe z uwzględnieniem 
bezpieczeństwa w cyberprzestrzeni i wynikających z tego tytułu zagrożeniach. Zaplanowano: 
zajęcia dydaktyczne wyrównawcze i zajęcia dydaktyczne w ramach kół zainteresowań, 
zajęcia dla nauczycieli doskonalące ich umiejętności cyfrowe oraz warsztaty dla rodziców 
aktywnie włączających się w proces edukacyjny. 
Partnerem w projekcie jest Stowarzyszenie Wielkie Jeziora Mazurskie 2020. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3.   

Uchwała Nr XXIII.165.2020 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2020-2033 została podjęta – stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 2020. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Dochody i wydatki (zmiany formalne):     
Rozdz. 85324 – zmiana wynika z uzyskania przez PCPR wyższych dochodów, stanowiących 
2% od realizowanych wydatków PFRON.  Środki przeznacza się na pokrycie wydatków 
ponoszonych na realizację zadań określonych ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych.  
Wydatki:  
Rozdz.60014 – dotyczy przesunięć między paragrafami nadwyżek środków pomiędzy planem 
a potrzebami, powstałymi wskutek zwolnienia Zarządu Dróg Powiatowych z opłacania 
składek ZUS. Środki przeznacza się na zakup samochodu osobowego na potrzeby tej 
jednostki.  
Rozdz.75515 - dotyczy przesunięć między paragrafami w ramach planu na wykonywanie 
zadań przez punkt pomocy prawnej działający przy PCPR, w celu opłacenia prawników 
świadczących tę pomoc. 
§ 2540 w rozdz.80102, 80115, 80120 i 85404 – dotyczy przesunięć środków w planie dotacji 
dla szkół niepublicznych między poszczególnymi rozdziałami w ramach podmiotów 
prowadzących te szkoły: Zakład Doskonalenia Zawodowego oraz Polskie Stowarzyszenie na 
Rzecz Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną – zgodnie z wykazywaną liczbą uczniów.   
Rozdz.85218 i rozdz.85508 – dotyczy przesunięć środków na wynagrodzenia między 
poszczególnymi rozdziałami planu realizowanego przez PCPR w związku ze zmianami 
organizacyjnymi: koordynator pieczy zastępczej przeszedł na stanowisko pracownika 
socjalnego.   
Rozdz.rozdz.80195 – zwiększenie planu dotyczy zabezpieczenia środków na opłacenie 
nauczycieli katechetów wyznania ewangelicko-augsburskiego oraz zielonoświątkowego za 
okres wrzesień-grudzień 2020 r. Na ten cel przesuwa się kwotę 6.000 zł z nadwyżki planu 
dotacji przeznaczonych dla schronisk młodzieżowych (rozdz.85417). 
Rozdz.85421 – dotyczy przesunięcia środków na pokrycie wkładu własnego celem zakupu 
atlasu fitness do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, który na ten cel otrzymał 
dofinansowanie z budżetu Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w wysokości 50% (5.495 zł). 
Ponadto: 
Dokonuje się zmiany planu przychodów i kosztów Zakładu Aktywności Zawodowej 
w Giżycku (zał. Nr 7) z tytułu uzyskania większych niż pierwotnie planowano, przychodów 
ze świadczonych usług.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o pytania i uwagi. 
J. Karpiński zapytał ilu letni jest aktualny samochód w Zarządzie Dróg Powiatowych, 
w przypadku zakupu samochodu nowego, jaki to ma być samochód i co z tym aktualnie 
użytkowanym.  
Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że samochód o który chodzi jest podstawowym 
narzędziem pracy na ponad 300 km dróg, ale to nie jest jedyny samochód w ZDP. Samochód 
idzie do kasacji, jego naprawa nie ma sensu, więc jest zastępowany przez nie nowy tylko 
używany samochód. 
Innych uwag i pytań nie wniesiono. 
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Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych i Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 4.   

Uchwała Nr XXIII.166.2020 w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na rok 
2020 została podjęta – stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
Protokół głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 
Ad. 14. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła Informację Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Kętrzynie w sprawie złożonego oświadczenia majątkowego za rok 2019 – załącznik nr 18 

do protokołu. 

J. Karpiński zakomunikował smutną wiadomość, że zmarł wieloletni prezes Banku 
Spółdzielczego w Giżycku pan Tadeusz Tur. Uważa, że stosowną adnotację w prasie 
należałoby ze strony Starostwa zamieścić. 
Starosta M. Drzażdżewski przekazał prośbę z Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu o możliwość zaprezentowania efektu projektu, który odbywali w Grecji 
w ramach programu Erasmus. Do końca stycznia muszą wykazać się zaprezentowaniem jego 
na zewnątrz, opracowaniem sprawozdania. Dla radnych przyda się informacja, jak wygląda 
wykonywanie takiego projektu przez młodzież. Dodał, że w styczniu można trochę czasu na 
to poświęcić. 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że oczywiście z wielką radością popatrzą na efekty 
pracy młodzieży i z wielką przyjemnością zapoznają się z prezentacją.  
Przewodnicząca Rady poinformowała, że wstępnie ze Starostą ustalili, że najbliższa sesja 
w grudniu odbędzie się 17, w związku z tym komisje będą 15 i 16.  
Starosta M. Drzażdżewski powiedział, że zastanawiają się, czy sesja nie mogłaby być, 
np. 21, bo może do tego czasu będą znali jeszcze parę rozstrzygnięć, które być może mogą 
odmienić projekt budżetu. Zapytał, czy radni mogą wziąć to pod uwagę.  
Przewodnicząca Rady powiedziała, że z jej strony nie widzi żadnego problemu. Zapytała, 
czy radni mają uwagi do nowego terminu. 
Radni nie zgłosili uwag.  

J. Łożyński przypomniał o jutrzejszym zdalnym posiedzeniu Komisji Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego, na którym będzie opiniowany projekt budżetu na rok 2021. 
Innych spraw nie zgłoszono. 

 
Ad. 15. Zamknięcie sesji.   
Wobec wyczerpania porządku obrad XXIII sesji o godz. 17:00 Przewodnicząca Rady 
zamknęła obrady online.   
 
Pełny przebieg obrad został zamieszczony na nośniku informatycznym i stanowi integralną 
część protokołu.   
 
Protokołowała                                                                 Przewodnicząca Rady Powiatu  
 
Agnieszka Jarocka                Monika Łępicka-Gij  
 
 
 
 
 


